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Abstract (en)
The fluid dispenser has two units (2,3) able to be moved relative to each other to control a piston unit (20) and valves (13,23,45) by permanent
magnets. The magnetism of the magnets brings about a return movement to the initial position. The magnets are immersed in the fluid or have the
fluid flowing round them. They serve as an energy store with a magnetic field and two magnetic poles to produce magnetic force. One of them may
be fixed to a base body and the other one may be movable between two stops.

Abstract (de)
Eine Austragvorrichtung mit zwei gegeneinander verschiebbaren Einheiten (2, 3) enthält zur Steuerung einer Kolbeneinheit (20) und von
Ventilen (13, 23, 45) Permanentmagnete (14, 24, 33, 34), deren Magnetkraft insbesondere dafür vorgesehen ist, eine Rückstellbewegung zur
Ausgangsstellung zu bewirken und die in das Medium eintauchen bzw. von diesem umströmt sein können. Dadurch kann auf mechanische Federn
verzichtet werden und es ergibt sich eine sehr sichere Funktion. <IMAGE>
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